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Floda väeförenine.

Mötet hade samlat ett 70-tal deltagare och inleddes med en tyst minut fÖr GÖran Bohman som

gick ur tiden tidigare i år Därefter hälsades alla välkomna av ordförande Ulf Pettersson.

1. Fråga om vägstämman är i behörig ordning utlyst.
Enligt stadgan skall stämman hållas senast i april.

Därfor ansågs stämman inte korrekt utlyst åven om den annonserats i rätt tid innan mötet.

Fastställande av dagordningen.
Den föreslagna dagordningen godkandes.

Val av ordfiirande fiir stämman.
Sedan Ulf Pettersson avböjt att leda stämman valdes Stig Källberg till ordforande.

Val av sekreterare ftir stämman.
Som sekreterare för stämman valdes Bengt Ögren

Val av två justeringsmän', tillika rösträknare, vid stämman.
Tilljusteringsmän och röstråknare valdes Tore Norden och Ronald Johansson.

Föredragning om kommunalisering av vägftireningsvägar samt om överlämnadet av

vägftireningen till kommunen genom avtalsskrivning.
Jan Thorbjörnsson, som sedan många år varit Vägföreningens kontaktman i kommunen,

redogjorde lor historiken kring skapande av Floda Vägforening 1969 samt reglerna kring

överlämnande av vägar lrån vägforeningen till kommunen. Här ställs bl a krav på

vägbanans beskaffenhet, belysning och trafiksåkerhet.2004 var den största delen av

vägnätet överlämnat och nu återstår, enligt styrelsens förslag till arbetsplan (se punkt l2) ,

mindre än2kmväg fordelat på etttiotal korla sträckor.

Som svar på fråga informerades att Uddaredsvågen inte ingår i Floda vägförening,

ej heller gång & cykelvägar.

Styrelseberättelse ftir 2009

Styrelseberättelsen lästes upp av Ulf Pettersson

Han forklarade också de försenade årsmötena med sjukdomar i familjen.

På fråga meddelade U1f Pettersson att styrelsen haft 6-7 protokollfÖrda mÖten under 2009

Likasä redovisade Ulf de olika andelstal lor utdebitering av avgifter som påfurs olika

typer av fastigheter. obebyggd 1, sommarbostad 2, lägenhet 2.5 och villa 4 andelar I

foiening ingår även t ex Statoil med 30 och Floda centrum med 420 andelar.

Revisionsberättelse ft r 2009

Revisionsberättelsen lästes upp av Berth Fransson.

Revisorerna ansåg man lått tillgång till revisionsunderlag for sent och att underlaget var

svåranalyserat, varför det inte klart kan fastställas hur verksamheten skötts.

Revisorerna framforde i storl sett samma kritik som vid förra årsmÖtet rörande

- förseningar med årsmötet och ekonomisk redovisning

- tveksamheter kring genomförda åtgärder (Gokvagen, se punkt 9)

- tveksamheter kring styrelsens mandat att genomföra åtgärder under 2009

eftersom stämman inte hÖlls fÖrrän året var siut (28112).

och rekommenderade dessutom att styrelsen inte borde bevlljas ansvarsfrihet
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9. Styrelsens kommentar till revisionsberättelsen
Ulf Petterson menade att genom att styrelsen beviljades ansvarsfrihet vid stämman i

december 2009 och dessutom omvaldes bör inte styrelsens mandat ifrågasättas

Han menade också att tillräcklig tid for årets revision hade funnits och att de verifikationer

som Berth Fransson efterlyste fanns hos Anna Olsson, som sköter bokforingen.

En lång diskussion fördes också om de genomförda åtgärderna på Gokvägen var

tillräckligt väl gjorda och det framkom också att inget anbudsforfarande fÖrekommit

10. Fastställande av balansräkning och resultaträkning
Mötet hade några frågor kring ersättningen till styrelsen. Förutom de fasta arvodena enligt

aryodesstaten har styrelsen även timersättning vid styreisemöten samt vid arbete med

medlemsmatrikeln. Styrelsen förklarade också bristen på genomforda projekt med att man

velat samla ihop medel for att kunna göra en större samlad upphandling för kvarvarande

vågavsnitt.
Balans- och resultaträkning fastställdes inte i avvaktanpä den planerade externa

revisionen (se punkt 1 1).

11. Fråga om ansvarsfrihet ftir styrelsen.
Med tanke på vad som framkommit i revisionen och revisorersnas rekommendation beslot

mötet att inte ge styrelsen ansvarsfrihet for verksamhetsåret 2009. Mötet beslot att tillsätta

en extern revisor för att granska foreningens ekonomi och verksamhet samt att frågan om

ansvarsfrihet tas upp igen på en extra vägstämma som sammankallas när revisionen är

klar I revisorns uppdrag ingår även att utreda om vägföreningen och kommunen har

handlat korrekt när man, trots regeringsbeslut om motsatsen, givit bygglov på Gökvägen

trots att väg och vändplan inte dessförinnan iordningstäiits som beslutat

12. Granskning av styrelsens ftrslag till åtgärder att utftiras
eller påbörjas under arbetsåret.
Efteriom styrelsens plan (bilaga till styrelseberättelsen) avser 2010 som snarl är slut,

beslot mötet att inte vidare diskutera planen utan ait uppdra åt den nya styrelsen att

utarbeta en detaljerad arbetsplan med tidpunkter och kostnader lor resterande tid av 2010

samt 2011. I planen skall även ingå de åtgeirder som den nuvarande styrelsen redan

beslutat om och lovat medlemmarna att genomföra

Denna plan skall foreläggas den planerade extra stämman (se punkt 1l).

13. Inkomna ärenden eller motioner.
Inga ärenden eller motioner fanns att behandla.

14. Granskning av arryodesstat
Mötet beslöt att uppdra åt den nya styrelsen att utarbeta en ny arvodesstat att

föreläggas den extra stämman fur beslut

15. Granskning av styrelsens ftrslag till utgifts- och inkomststat ftir 2010

samt debiteringlängd
Mötet beslöt att uppdra åt den nya styrelsen att till den extra stämman lägga fram en ny

budget för 201 1 med hänsyn tagen till den kommande arbetsplanen (punkt 12).

Samtidigt beslöts att 50.000 kr avsätts for revisorsgranskningen (punkt 11) samt att

styrelsen, trots att ingen budget är beslutad, skall kunna sköta löpande verksamhet och

utredningar samt betala inkommande fakturor (fakturabeloppen är inte kopplade till de

nämnda 50 000 kr).

16. Val av ordftirande
Till ordförande fram till ordinarie vågstämma våren 2011 valdet t-tRT *W 
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17" Val
Til1
Äke

av styrelse
styrelseledamot på 2 år valdes Berth Fransson och till styrelseledamot på 1 år vaides

Andersson. Till suppleant på 2 år valdes Tore Norddn.

18. Val av revisor.
Till revisor pä 2 är valdes Stig Källberg. Cecilia Lantz. som valdes vid förra stämman,

kvarstår i i år. Lisbeth Gabrielsson, som valdes som suppleant vid forra ståmman,

kvarstår ytterligare 1 år.

19. Val av valberedning.
Till valberedning valdes Berlil Lindqvist och Björg Medin

20. Övriga frågor.
. Vem har ansvaret för att roja trädgrenar sorl skymmer gatu-/gångvägsbelysning?

Kommunens vägenhet har ansvaret på vägar där skötseln är överlämnad. Lerum Energi

sköter och reparerar själva belysningen medan vägenheten svarar lör att hålla växtligheten

i schack. Ett problem är att många skymmande träd står på tomtmark och då är det i första

hand fastighetsägaren som måste vidta åtgltrder.

o Den ombyggnad av Alelundsvågen som gjordes for ca 5 år sedan har resulterat i att vissa

delar har skymd sikt.
. Skall Floda Vågförening upprätta en hemsida?

Den nya styrelsen får i uppdrag att fundera Över detta.

. Bl a på Johannebergsvägen i Drängsered är det många som kör fÖr fofi.
Skyltad hastighet ar 50 km/tim. 30-zoner är planerade men har inte genomförts.

. Vem ansvarar för snöröjningen?
Kommunens vägenhet har ansvaret och handlar upp tjänsten från entreprenörer.

Lägsta anbud gäller. F n är det PEAB som har uppdraget.

21. Betämmande om tid och plats ftr protokolljustering
Justeringen görs senast 29l9 S ekreteraren kontaktar justeringsmännen.

22 Meddelande om tid och plats ftr protokollets tillgänglighållande ftr medlemmarna.

Protokollet anslås i Floda Biliotek samt i Vägforeningens lokal i Floda centrum

senast den l3l10 2010 och hålls tillgängligt fram tili nåsta ordinarie stämma

i mars-april201I. Detsamma gäller för protokollet från det konstituerande

styrelsemötet.

Ordföranden tackade de närvarande for visat intresse och avslutade därmed mötet.

Justeras 2010-09-28

Floda, 20l
Benst Ösr
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